

@ 34826163

http://i-dart.tungwahcsd.org/



# 梁日洪作品展 疊喋不休

MULIATION IN AND LE

TIFICATION OF THE

年屆古稀,日洪的創作力卻越見旺盛。心境年輕,對事物依然充滿好奇。 雖然個性腼腆,但日洪很喜歡與人溝通對話。繪畫和對話,皆是日洪所愛。兩者間也流 露著微妙的關聯。因此,是次展覽,除了展出日洪近年作品外,亦特別安排多個時段, 讓日洪親身在現場與觀者對話,並且共同創作,一起穿梭話語與圖像世界。

## **LEONG lat-hong's Artworks**

#### **Non-stop Stacking and Chattering**

Approaching 70 years in his age, lat-hong's creativity goes stronger and stronger. Being young in heart, he is full of curiosity. Despite his shyness, he likes to talk with other people. Painting and chatting both are his favorites. And these two have a subtle relationship between themselves. Thus, in this exhibition, in addition to displaying the recent artworks of lat-hong, there will also be a number of specially arranged sessions for lat-hong to meet with the visitors on site, so both can do creation together as well as shuttle together between dialogues and world of images.

展期 Exhibition period 19.12.2017- 25.2.2018

地址 Address

香港域多利道1號百年大樓第二座地下1號鋪

Shop 1, G/F Block 2, Centenary Mansion, 1 Victoria Road, H.K.

查詢 Enquiry

伍小姐 Ms Ng 3482 6163 / i-dArt@tungwah.org.hk

### 日洪陪你過聖誕

藝術家梁日洪誠意邀請你參加一個又畫又跳嘅 聖誕派對,大家約埋朋友一齊來玩下啦!

### Christmas Time with you

The artist Leong lat-hong invites you to join a Christmas party with dancing and painting.
Welcome all friends join with us to play together!

日期 Date: 23.12.2017 時間 Time: 2:30-3:30pm

### 日洪同你講住畫

你一問我一答,想一想畫一畫。 歡迎大家來與日洪對話對畫!

### Chatting 'n' Painting with you

Welcome everyone to come and meet with lat-hong together to chat and think about create a painting.

日期 Date: 16.1.2018 | 20.1.2018 | 3.2.2018

時間 Time: 1:00-3:00pm